

# Totem Hygiène des Mains Hand Hygiene



## Installation en 5 étapes 5-step set-up

1

Positionner le carton selon l'étiquette ci-contre, flèche orientée vers le haut.

Place the box according to this label, with the arrows pointing up.



2

Ouvrir le carton avec précaution dans le sens de la hauteur et sortir le totem. Retirer les différentes protections. Eviter les cutters pour ne pas endommager la structure. Le totem peut être déplacé à l'aide des deux poignées sur les côtés.

Carefully open the box along its length and take out the totem. Remove the various protective items. Do not use cutters to prevent structure's damages. The totem can be moved using the two handles on the sides.



3

Insérer les piles dans le compartiment du distributeur livré avec le totem. Tester le bon fonctionnement sur la 1<sup>ère</sup> position (1 dose) ou la 2<sup>e</sup> position (2 doses).

Insert the batteries into the dispenser compartment that comes with the totem. Test to make sure it is operating properly on the 1<sup>st</sup> position (1 dose) or 2<sup>nd</sup> position (2 doses).



4

Fixer le distributeur sur l'espace prévu.

Attach the dispenser in the dedicated location.



5

Incliner le totem pour insérer le flacon par le haut. Positionner la tétine de façon à ce que la face bombée soit positionnée comme ci-contre. Passer la main sous le détecteur pour enclencher le mécanisme.

Mettre sur position 1 ou 2 selon le produit (dose 1,5 ml ou 3 ml)  
Position 1 = 1 pression  
Position 2 = 2 pressions

Tilt the totem to insert the bottle from the top. Place the tip of the bottle so that the curved side is positioned as shown on the picture below. Pass your hand under the sensor to trigger the mechanism.

Set it to position 1 or 2 depending on the product (1.5 ml dose or 3 ml dose)  
Position 1 = 1 pump squirt  
Position 2 = 2 pump squirts

